
Vroomshoop, 14 september 2022
Betreft: technische vragen t.b.v. debat Energiearmoede op 27 september 2022

AANVULLING

Ik heb zojuist een infosessie bij gewoond over de weerbaarheid van huishoudens daar waar het gaat 
om de energierekening. Uit deze sessie kwam naar voren dat alle gemeenten in Overijssel 26 miljoen 
euro te verdelen hebben om energiebesparende maatregelen te nemen. Hier heb ik nog een aantal 
vragen over:

Vraag 7:

a. Hoeveel heeft de gemeente Twenterand van dit bedrag ontvangen? Gemeente Twenterand 
heeft in totaal €810.267,- ontvangen voor de aanpak van energiearmoede. Daarvan is 
€104.089,- afkomstig uit het Nationaal Isolatieprogramma.

b. Dit geld is bedoeld om energiebesparende maatregelen te treffen bij mensen die wonen in 
een huis met een hoog energielabel. Is dit uitsluitend bedoeld voor mensen met een 
koopwoning en welke maatregelen zijn reeds genomen? Gaat dit verder dan het aanbrengen 
van folie en tochtstrips? Zo ja, over wat voor maatregelen hebben we het dan nog meer? 
Deze middelen mogen worden gebruikt om inwoners te helpen die met energiearmoede te 
maken hebben, ongeacht of ze in een koop- of huurwoning wonen. Samen met enkele 
andere gemeenten en woningcorporatie hebben wij nagedacht over een goede en effectieve 
aanpak van energiearmoede. Op dit moment worden verschillende mogelijkheden 
overwogen voor zowel huur- als koopwoningen. Voor huurwoningen is het waarschijnlijk dat 
een klusbus wordt ingezet met klussers die bij inwoners thuis langs komen en kleine 
maatregelen treffen (plaatsen van tochtstrips, radiatorfolie, zuinige douchekop). Daarnaast 
kunnen de klussers van de klusbus de inwoner ook helpen met het herzien van het 
energiecontract en het geven van tips om zuiniger met energie om te gaan, zoals het sluiten 
van de deuren wanneer de verwarming aan staat, sluiten en inkorten van gordijnen en 
dergelijke. Voor koopwoningen wordt nagedacht over het uitgeven van isolatievouchers, 
waarmee woningeigenaren één isolatiemaatregel, zoals spouwmuurisolatie, volledig vergoed 
krijgen.

c. Zouden we deze middelen niet uitsluitend kunnen gebruiken voor mensen uit de 
middeninkomens, omdat deze mensen tot nu toe niet gecompenseerd worden voor de hoge 
energierekeningen? De gemeente heeft de vrijheid om dit geld naar eigen inzicht te 
besteden, vandaar deze vraag. De doelgroep die in aanmerking komt voor deze aanpak van 
energiearmoede is nog niet vastgelegd en het klopt dat het aan de gemeente is om de 
doelgroep te bepalen voor deze aanpak. Energiearmoede wordt echter gedefinieerd als een 



laag inkomen in combinatie met een hoge energierekening en/of een woning met een 
slechte energiekwaliteit. Het moet dus wel gaan om een laag inkomen. De gemeenten is vrij 
om te bepalen wat een laag inkomen is. Sommige gemeenten noemen een grens van 150 % 
van de bijstandsnorm.  

Met vriendelijke groet,

Erik Veltmeijer.


